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DAY 5    LISTVYANKA          OLKHON ISLAND (240km, 7-8hrs) 

Assemble at KLIA for �ight to Bangkok. Upon arrival, transfer to hotel for 
check in. 

集合于吉隆坡国际机场，搭乘航班飞往曼谷。抵达后，送往酒店休息。 

Flight to Irkutsk, known as the “Heart of Siberia” and the “Russia’s Oriental 
Paris”. 

乘搭航班飞往伊尔库茨克，被视为“西伯利亚的心脏” 也有着“俄罗斯

东方巴黎”的美誉。 

◆ 伊尔库茨克市区观光

参观喀山圣母教堂，历时七年修建，拜占庭式建筑风格，外观犹如仙女塔

，拥有伊尔库茨克最大的教堂钟。参观斯帕斯卡娅教堂是伊尔库茨克最古

老的石质建筑。继续参观主显节东正教大教堂和安加拉河堤。今天体验当

地俄罗斯人家庭参观与享用午餐。

午餐后，乘车前往利斯特维扬卡方向。

◆塔尔茨博物馆是一座古老的前俄罗斯木制露天建筑，在这里您可以了解

西伯利亚原住民的历史。

◆ 利斯特维扬卡市区观光

您将了解世界上最深的湖泊贝加尔湖，其深度为 1637 米。这片“圣海”

是世界上最大的淡水储备地，是联合国教科文组织世界自然遗产之一。参

观贝加尔湖博物馆，这是世界上仅有的三座专门介绍湖泊的博物馆之一。

圣尼古拉斯教堂和鱼市集。体验贝加尔哈士奇犬的狗拉雪橇。傍晚，乘坐

缆车从切尔斯基峰的观景台拍摄日落，欣赏贝加尔湖、著名的安加拉河和

传奇的萨满石的如画全景。

注：日落情景视当天天气情况而定。

◆ 奥利洪岛北部之旅

乘坐俄罗斯四轮驱动吉普车 UAZ在贝加尔湖的冰面上行驶。探索奥尔洪岛

北部，游览位于小海中一些小岛上的冰洞和石窟。参观风景如画的“三兄

弟”岩石和霍博伊角。在风景优美的景点篝火旁享用野餐午餐，继续游览

贝加尔湖冰雪王国。在贝加尔湖的冰面上行走，您将拍摄到贝加尔湖冰山

和冰岩的晶莹剔透的冰块。参观北极站，博罗博罗这是贝加尔湖第一个也

是唯一一个极地站。

注：北极站只限定团出发于2月5号或以后。

◆ Irkutsk City Tour

Visit to Kazan Church (aka Church of Our Lady of Kazan), the construction 
works lasted for seven years with Byzantine style looks like a fairy tower. It 
known the Irkutsk’s largest church bell. Next to Spasskaya Church, the oldest 
stone building in Irkutsk. Continue to visit Epiphany Orthodox Cathedral 
and Angara River embankment. Visit the local Russian family house and 
enjoy the lunch. 

After lunch, transfer to direction Listvyanka. 

◆ Taltsy Museum a wooden old Pre-Russian opened air architecture where     
you will learn the history of natives’ peoples of Siberia. 

◆ Hovercraft Excursion 

Today you will have an excellent opportunity to see many beautiful 
sculptures made of transparently clear ice, crossing Lake Baikal by hovercraft 
“Khivus” from Listvyanka village to Khuzhir village with stops at the pictur-
esque spots – Bolshoe Goloustnoe, Arch Cape, Sandy Bay famous for its 
caves, covered with splendid icicles. Stops for catching unique pictures of 
Baikal Lake ice treasures. 

Note: During ice excursions on Olkhon Island, toilet facilities may be limited due to its 
remote and natural environment.

Check out hotel and transfer by UAZ jeeps to mainland. Pick up by coach and 
continue of the road to visit Ethnographic Park of Buryat people, enjoy with 
Buryat folklore performance (throat singing, dances) and cooking 
master-class of making of national dish called “pozy or buuz” kind of dump-
lings with meat inside. After lunch, proceed to Decembrists Museum, the 
19th century mansion with private classic music concert and champagne 
ceremony. 

◆ Northern Olkhon Island Excursion  

Explore northern of Olkhon Island with  Russian 4 WD jeeps UAZ  or new cars 
ROVERS driving on the ice of Baikal Lake and sightseeing ice caves and 
grottos located at some of the small Island in the Small Sea. Visit picturesque 
rocks “Three Brothers” and Cape Khoboy. Enjoy the picnic lunch on the 
camp�re at a scenic spot you will continue the visit of Baikal ice kingdom.  
Walking on the Baikal Lake ice, you will take the pictures of crystal-clear 
blocks of Baikal’s hummocked ice ridge and icy rocks. Visit to the Arctic 
Station, Boro-boro, the �rst and only polar station in Lake Baikal.

Note: Artic Station, only available for group departure from 5 Feb onwards. 

A bid farewell to Irkutsk, transfer to airport on our journey back home. 

◆ Listvyanka City Tour

You will make the acquaintance with Baikal Lake, the deepest lake of the 
world with its 1637 meters of depth. This “Sacred Sea” is the biggest fresh 
water reserves in the world, one of the UNESCO’s World Natural Heritages.
Visit to Baikal Museum, one of only three museums in the world dedicated 
solely to a lake. St. Nicolas Church and Fish Market. Enjoy the Dog-sledding 
by the Baikal huskies. In the evening, taking pictures of sunset from observa-
tion platform of Chersky peak by chairlift with picturesque panorama to 
Baikal Lake, famous Angara River issue and legendary Shaman stone. 

Note : Sunset viewing subject to weather conditions  

(B/L/D)

(B/L/D)

(B/L/D)

(B/L/D)

DAY 3    IRKUTSK - LISTVYANKA (70 km, 1.5 hrs) 第 3 天    伊尔库茨克 - 利斯特维扬卡镇 （70公里，1.5小时） 

DAY 4    LISTVYANKA 第 4 天    利斯特维扬卡镇

(B/L/D)DAY 6    OLKHON ISLAND (早/午/晚)DAY 6    奥利洪岛

DAY 7    OLKHON ISLAND – IRKUTSK (300KM, 7- 8HRS)

(早/午/晚)

(早/午/晚)

乘坐 UAZ 吉普车前往内陆改换乘坐大巴。继续参观布里亚特人民族志公园

，欣赏布里亚特民俗表演（呼麦、舞蹈），并参加烹饪大师班，学习如何

制作名为“pozy 或 buuz”的民族菜肴，这是一种里面有肉的饺子。午餐

后，前往十二月党人博物馆，这是一座 19 世纪的豪宅，设有私人古典音

乐会和香槟仪式。

第 7 天    奥利洪岛 - 伊尔库茨克 （300公里，7-8小时） (早/午/晚)

(B/MOB)DAY 8    IRKUTSK          BANGKOK          KUALA LUMPUR

早餐后，送往机场返回家园。 

第 8 天    伊尔库茨克          曼谷          吉隆坡 (早/机上用餐)

(MOB)DAY 1    KUALA LUMPUR          BANGKOK 第 1 天    吉隆坡          曼谷

DAY 2    BANGKOK          IRKUTSK 第 2 天    曼谷          伊尔库茨克(B/MOB/D) (早/机上用餐/晚)

(机上用餐)

◆ 气垫船之旅

今天您将有绝佳的机会欣赏绝美的蓝冰美景。乘坐“Khivus”气垫船从利

斯特维扬卡村穿越贝加尔湖到达胡日尔村，并在风景如画的景点停留 - 大

戈洛乌斯特诺耶、拱门角、以洞穴闻名的桑迪湾，洞穴上布满了壮丽的冰

柱。停下来拍摄贝加尔湖冰宝藏的独特照片。

注：在奥尔洪岛进行冰上旅行期间，由于其偏远的自然环境，卫生间设施可能会受

到限制。敬请体谅！

第 5 天    利斯特维扬卡          奥利洪岛 （240公里，7-8小时） (早/午/晚)



HIGHLIGHTS  特点

- Drone photography for your memorable
  moment on Lake Baikal

- 无人机航拍留住贝加尔湖冰面回忆

- Visit to Arctic Station - 游览北极站

- Real Baikal crossing from Listvyanka to Olkhon Island
- Special hovercraft and Russian 4WD UAZ Jeeps ride

- 乘搭冬季贝加尔湖独特交通工具

- 气垫船游湖和UAZ吉普车

- Acquainted with the Buryat culture with
  folklore performance & cooking master class

- 通过民俗表演和烹饪班了解布里亚特文化

- Experience the picnic lunch on the campfire and
   authentic Russian cuisine at local Russian family house

- 特别体验冰上野餐和地道
   俄罗斯风味餐

- Free gift : winter anti-slip shoe cover - 赠送 ：雪地防滑冰爪鞋套



VARIETIES CUISINE 各种美食

CAPE KHOBOY 科博伊角

KAZAN CHURCH 喀山圣母教堂

 SHAMANKA ROCK 萨满岩

OLKHON ISLAND 奥尔洪岛

TALTSY MUSEUM 塔尔茨博物馆

DOG-SLEDDING 狗拉雪橇

BLINI
布利尼薄饼

PELMENI
佩尔梅尼

SOLYANKA
索良卡

BURYAT DISH - BUUZ
布里亚特菜 - 布兹



Contact Your Exotic Expert

2 NIGHTS 2 晚

2 NIGHTS 2 晚

2 NIGHTS 2 晚

IRKUTSK 伊尔库茨克

LISTVYANKA 利斯特维扬卡镇

OLKHON 奥利洪岛

备注

预计航班时间

团费

出发日期 成人 小孩占床 私人包团 单人房差 升级 旅游保险

KUL - BKK

BKK - IKT

IKT - BKK

BKK - KUL

住宿

1 NIGHT 1 晚 BANGKOK 曼谷

IRKUTSK CITY CENTER HOTEL (FORMERY MARRIOT HOTEL)

KRESTOVAYA PAD IN LISTVYANKA 

HOTEL PORT OLKHON 

GRAND FORTUNE HOTEL BANGKOK

留宿 地点 4* SELECTED HOTELS (OR SIMILAR)    4*特选酒店 （或同级）

ESTIMATED FLIGHT SCHEDULE GENERAL INFORMATION OF LAKE BAIKAL

TOUR FARE

MONTH TEMPERATURE

JAN

FEB

-24° / -14°C

-23° / -11°C

MH 774

S7 6308

S7 6309

MH 781

2 HRS 20 MINS

6 HRS 35 MINS

6 HRS 20 MINS

2 HRS 20 MINS

1620 - 1740

1125 - 1900

1010 - 1530

2005 - 2325

5

Irkutsk City Center Hotel


